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ZAPISNIK 

SA 22. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

22. sjednica VMO Orehovica održana je 28. lipnja 2021. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Hava Odobašić, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Dajna Jogan, članica VMO 
- Saša Novalić, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice VMO Orehovica od 04.05.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Predlaganje programa rada za 2022. godinu i Financijski plan 
2 Priprema za program „Birajmo najljepšu okućnicu“ 
3 Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD1 
 
Članovi VMO su razgovarali o programima za sljedeću godinu te su predložili da u 2022. godini 
provedu iste programske aktivnosti koje su bile planirane za ovu godinu, ali uz manje izmjene na 
nekim financijskim pozicijama. 
Predloženi programi rada su:  
 

1. Dječja maškarana zabava 
2. Dan žena 



  

3. Dani Mjesnog odbora 
4. Birajmo najljepšu okućnicu 
5. Ekološka akcija 
6. Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog Programa rada i Financijskog plana za 
2022. godinu. 
 
 
 
AD2 
 
Vijeće MO Orehovica je i ove godine zbog pandemije koronavirusa odustalo od velikog broja 
programskih aktivnosti. No, radi velikog interesa mještana Orehovice i njihovog velikog zalaganja 
za uređenje svojih okućnica, odlučili su program „Birajmo najljepšu okućnicu“ ipak održati. Ove 
godine će program biti vrlo sličan prošlogodišnjem, a jedina veća razlika će biti u načinu 
nagrađivanja učesnika. Naime, sve sudionice programa se jako potrude u uređenju svojih okućnica 
pa su sve okućnice posebne na svoj način. Zbog toga bi se ove godine nagradilo svih jednako. 
Sve će dobiti isti poklon bon za kupovinu cvijeća i ukrasnog bilja, simpatičnu platnenu torbu sa 
tiskom te slatki poklon paketić. 
Prijave će se primati do 20. srpnja, a završna svečanost i uručenje poklona sudionicima 30. srpnja 
u 19 sati u prostorijama MO Orehovica.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedloge provođenja programske aktivnosti 
„Birajmo najljepšu okućnicu“.  
 
 
 
AD3 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o pristiglom dopisu jednog 
posjednika zemljišta u ulici Put pod Rebar sa zahtjevom za postavljanje javne rasvjete na novo 
postavljene stupove. Gospodin je ukazao na važnost javne rasvjete na tom području jer tamo 
postoje stambeni objekti u kojima stanuju malodobna djeca koja se po mraku vraćaju iz škole 
svojim domovima. A s obzirom da je autobusna stanica jako udaljena, taj put je dug preko jednog 
kilometra. Također, na tom prostoru djeluje i nekoliko OPG-ova te Udruga za terapiju i aktivnosti 
pomoću konja “Pegaz” čiji su korisnici također malodobna djeca. 
 
Zaključak: nakon kraćeg razmatranja pristiglog zahtjeva, Vijeće je jednoglasno dalo 
suglasnost za proširenje javne rasvjete na već postojeće stupove u ulici Put pod Rebar. 
Tajnica će tu informaciju proslijediti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 
 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o pristiglom odgovoru Rijeka 
prometa na zahtjev Vijeća za iscrtavanje novog pješačkog prijelaza u ulici Balde Fućka kod kućnog 
broja 38 i 40. U odgovoru stoji kako se zahtjev ne može podržati jer je Zakonom o sigurnosti 
prometa na cestama jasno definirano koji se uvjeti moraju zadovoljiti kako bi se pješački prijelaz 
mogao označiti. Na predmetnoj lokaciji nisu zadovoljena dva osnovna kriterija, a to su obostrani 
nogostupi ili pješačke staze (pješaci ostaju na kolniku) te udaljenost pješačkog prijelaza od 
autobusnog stajališta (sigurnost pješaka je ugrožena radi smanjene zaustavne preglednosti). 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 
 
 



  

 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o pristiglom upitu o proširenju 
plinskog distribucijskog sustava na područje Orehovice. Upit je tajnica proslijedila Energu iz kojeg 
je stigao odgovor da u sljedećih pet godina Energo nema u planu proširenje plinskog 
distribucijskog sustava na područje Orehovice. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Član Vijeća MO, Božo Pavlović, obavijestio je prisutne o žalbi mještana na oštećenja kolnika u ulici 
Balde Fućka kod kbr. 42. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. Tajnica će poslati dopis Rijeka prometu sa 
molbom za sanaciju kolnika. 
 
 
 
Tajnica je obavijestila prisutne o žalbi mještana na rupu u kolniku u ulici Kalina u blizini kbr. 16. 
Zahtjev za sanaciju je već poslan Rijeka prometu i čeka se njihov odgovor. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 
 
 
 
 
  

Sjednica je završila u 19:00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
Hava Odobašić 

 
Predsjednica VMO Orehovica: 

Ružica Balaban 
   


